
 
Örebro läns bridgeförbund 
 
Styrelsemöte den 6 oktober 2018 
 
Närvarande: Lars Marcusson, Dejana Sverker, Rolf Selander, Gunnar Göthberg, 
Irene Håberger och Johan Karlsson  
 
§1. Ordföranden Lars M. öppnade mötet.  
 
§2. Dagordning fastställdes. 
 
§3. Föregående protokoll. 
 
Protokoll från årsmötet den 10 september ska rättas på en punkt och justeras på 
nästa möte.  
 
§4. Ekonomi 
 
Inget nytt att rapportera. 
 
§5. Tävlingsverksamheten 2018/2019  
 
Allmänt 
 
I och med att kvalspel till DM-tävlingarna återinförts är det viktigt att alla klubbar 
informeras  om speltillfällen av de klubbar som arrangerar kvalspel. 
 
Nerikesligan 
 
Tävlingen genomförs med uppläggning som föregående år och har just dragits 
igång. Några problem har varit att hitta rätt adressater till lagens kontaktpersoner. 
Johan informeras löpande av Irene om inkomna startavgifter. 
Tävlingsbestämmelserna behöver uppdateras vad gäller poängskalan och 
bordsavgifter. Bordsavgift betalas av laget som tillhör hemmaklubben och om 
båda klubbarna tillhör hemmaklubben delas på bordsavgiften. Rolf svarar för att 
de erforderliga justeringarna genomförs.  
 
 
Silverrallyt 
 
Tävlingen genomförs med uppläggning som föregående år Den första 
deltävlingen spelades idag i Nora med 18 deltagande par. Till nästa år kan 
behöva övervägas om antalet rallytävlingar kan minskas, ska t.ex. DM-
tävlingarna ingå? 
 



Allsvenskan div.4 
 
Tävlingen spelas 3-4 november. Just nu är 3 lag anmälda. 
 
DM lag 
 
Tävlingen spelas som direktfinal den 2-3 mars 2019. 
 
 
 
§6. Inkomna förslag och skrivelser 
 
Karlskoga BK har bett att få bli medlemmar i ÖLBF. Då Värmland Dals BF 
formellt godkänt övergången hälsas Karlskoga BK välkommen till ÖLBF och kan 
vid denna tidpunkt direkt delta i verksamheten. Lämpligt informationsmaterial om 
ÖLBF:s verksamhet skickas då över till klubben. 
 
§7. Medlemslistor 
 
Många passiva medlemmar och förmodligen också många avlidna finns i 
medlemslistorna för närvarande. För att få bättre ordning undersöker Irene med 
SBF och klubbarna vilka åtgärder som kan vidtas för att höja kvaliteten på dessa 
listor. Matchning mot register över avlidna kanske är en möjlig åtgärd. 
 
§8. Bordlagda frågor 
 
- 
 
§9. Övriga frågor 
 
Johan vill gå steg 2 utbildning för tävlingsledare. Hans steg 1 utbildning verkar 
inte vara registrerad så ett första steg blir att kontakta Thomas Winther på SBF 
för att förhöra sig om hur komma vidare. 
 
Ny e-postadress till ÖLBF anskaffas genom Irene som ensam ska stå som e-
postmottagare. 
 
Historiska data sparas på papper obegränsad tid men elektroniskt sparas 
protokoll bara för de senaste tre åren. 
 
ÖLBF:s gamla hemsida släcks ner så fort möjligt. 
 
Gunnar anmälde att han misslyckats med att skicka ut mail om silvertävlingen i 
Nora till klubbarna. Irene undersöker vad som kan ha gått fel. 
 
Gunnar efterlyste en maillista till klubbar i närliggande distrikt som kan ha spelare 



som vill delta i våra tävlingar. 
 
Lars fortsätter de generella kontakterna om samverkan med närliggande distrikt. 
 
§7. Nästa möte 
 
Nästa möte hålls lördagen den 1 december i Örebridgens lokaler (direkt efter DM 
-individuellt), ca 17.00. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet: Rolf Selander       
 
 
 
 
Justeras: Lars Marcusson den 1 december 2018 
 
 
 


